
ZAPISNIK 
 
22. srečanja članov Društva za gospodarjenje na travinju Slovenije (DTS) dne 2. oktober 2014. 
Srečanje je bilo sestavljeno iz strokovnih predavanj, skupščine DTS in ogledov paše govedi. Pričelo 
se je ob 9.00, končalo ob 16.30. Predavanja in skupščina so potekala v Tehniškem muzeju Slovenije, 
Bistra 6, Borovnica. 
 
Prisotni: 28 članov DTS  
 
Srečanje se je začelo z ogledom paše telic na planini Ulovka in degustacijo mlečnih izdelkov kmetije 
Rupa. Nato se je nadaljevalo s strokovnimi predavanji in skupščino v Tehniškem muzeju Slovenije v 
Bistri. 
 
Naslovi predavanj in predavatelji: 

− Kmetijstvo s poudarkom na travništvu na območju Vrhnike, KGZ Ljubljana (Janez Drašler) 
− Kratek zgodovinski pregled kmetijskih raziskav na Ljubljanskem barju (Janko Verbič) 
− Uspešno podaljševanje jesenske paše (Matej Vidrih) 
− Poročilo o 25. generalnem srečanju Evropske travniške federacije (EGF; Jure Čop) 

 
Po predavanjih je sledila skupščina DTS. Predlagani in potrjeni so bili organi skupščine v sestavi: 
Anton Zavodnik (predsednik skupščine), Tatjana Pevec (zapisničarka). Janko Verbič in Matej Vidrih 
(overovatelja zapisnika). 
 
Predlagan in sprejet je bil naslednji dnevni red skupščine: 

1. Poročilo o opravljenem delu od prejšnje skupščine (Jure Čop) 
2. Finančno poročilo za leto 2013 (Matej Vidrih) 
3. Poročilo nadzornega odbora za leto 2013 (Lidija Diklič) 
4. Plan dela za leto 2015 (Jure Čop) 
5. Razno 

 
Na skupščini je bila prisotna večina članov, s čimer je bil izpolnjen pogoj za sklepčnost. 
 
ad 1 
Predsednik društva je navzoče na kratko seznanil z aktivnostmi DTS za čas od prejšnje do te 
skupščine: 

− 4. 10. 2013 je bila izvedena skupščina DTS in strokovno srečanje na Martinjem Vrhu nad 
Železniki; 

− izid 8. številke revije Naše travinje in priloge Travništvo v reviji Kmetovalec. Oboje je izšlo v 
maju 2014. Prilogo Travništvo sestavljajo strokovni članki iz revije Naše travinje. 

− 18. 6. 2014 je bila seja UO Društva za gospodarjenje na travinju Slovenije. Na seji so 
obravnavali dve pomembni vsebinski zadevi: (1) priprava in izid revije Naše travinje v letu 
2015 in (2) organizacija 22. letne skupščine s strokovnim predavanjem. 

− Branko Kramberger in Jure Čop sta se udeležila 25. generalnega srečanja EGF. Potekalo je od 
7. do 11. 9. 2014 v Aberystwythu v Walesu. 

− priprava letošnjega 22. srečanja DTS v Vrhniki (pripravljavci: Janez Drašler, Janko Verbič, 
Matej Vidrih in Jure Čop). Aktivnosti so potekale v avgustu in septembru 2014. 

 
ad 2 
Blagajnik Matej Vidrih je predstavil finančno poročilo za leto 2013. 



Finančno stanje na dan 31. dec. 2013: 412,51 EUR 
Prihodki od članarine v 2013: 1.465,00 EUR 
Odhodki (stroški pogostitve, bančne provizije in stroški bančnih izpiskov) na dan 31. dec. 2013: 
319,15 EUR 
Finančno stanje na dan sedanje skupščine: 867, 95 EUR 

 
ad 3 
Lidija Diklič je prebrala poročilo nadzornega odbora DTS, ki se je sestal pred pričetkom skupščine. 
Na podlagi predloženih in pregledanih računov je nadzorni odbor ugotovil, da je finančno 
poslovanje v redu. 
 
Sklep 1: Poročila predsednika, blagajnika in nadzornega odbora je skupščina soglasno sprejela. 
 
ad 4 
Plan dela DTS za leto 2015 obsega: (1) pripravo strokovnega predavanja v okviru redne letne 
skupščine, (2) izdajo ene številke revije Naše travinje in strokovne priloge Travništvo v reviji 
Kmetovalec, (3) promocijsko in strokovno-politično aktivnost na področju kmetijstva oziroma 
travništva in pridelovanja krme na njivah, (4) dejavnosti posameznih članov društva, povezanih z 
namenom društva (npr. udeležba na evropskih travniških konferencah), (5) pripravo odprtega pisma 
MKGP o problematiki varovanja domačih živali in kmetijskih kultur pred zvermi in drugimi divjimi 
živalmi (ta točka je bila dodana na skupščini DTS, 2. 10. 2014). 
 
Sklep 2: Dopolnjeni program dela DTS za leto 2015 je skupščina soglasno sprejela. 
 
Sklep 3: Janko Debeljak pripravi osnutek odprtega pisma (glej točko 5) do konca oktobra in ga pošlje 
v pregled in dopolnitev UO DTS. 
 
Na koncu srečanja smo šli na strokovni ogled paše krav dojilj s teleti in plemenskih telic na pašnikih 
Ljubljanskega barja  
 
Na pašniku je bil za vse udeležence piknik, ki ga je pripravil Janez Drašler s prostovoljno pomočjo 
kmetic in kmetov iz okoliških vasi. 
 
 
Zapisničarka: Tatjana Pevec        Datum: 07/10/2014 
 
 
Overovatelja zapisnika: 
 
Janko Verbič 
 
 
Matej Vidrih 


